
Een wethouder Wonen 
in Hollands Kroon

Veel gemeenten hebben het 
financieel lastig door steeds 
verder oplopende kosten bij de 
wet maatschappelijke ondersteu-
ning (WMO) en Jeugdzorg. Ook 
de coronapandemie en de sterk 
oplopende materiaal- en loonkos-
ten zorgen voor extra druk op de 
begroting.

De uitzondering hierop is Hollands 
Kroon, want ook na de afgelopen 
raadsperiode staat onze gemeente 
er financieel goed voor. De begroting 
van 2022 laat zelfs een begrotings-
overschot van meer dan 3 miljoen 
euro zien. De komende jaren kan met 
goed en verstandig beleid het begro-
tingssaldo positief blijven.

Vanaf de start van de nieuwe ge-
meente Hollands Kroon, heeft de 
VVD Hollands Kroon bestuursverant-
woordelijkheid genomen en samen 
met de coalitiepartners is gezorgd 

voor een financieel stabiele ge-
meente, met een gezonde algemene 
reserve welke onverwachte uitgaven 
kan opvangen.
Hierbij heeft de VVD Hollands Kroon 
zich de afgelopen jaren ingezet om 
de OZB (onroerend zaak belasting) 
maximaal met de inflatiecorrectie te 
verhogen, wat gelukt is. Ook voor de 
komend jaren gaat de VVD Hollands 
Kroon voor dat uitgangspunt. Daarbij 
vindt de VVD dat alle andere ge-
meentelijke heffingen als basis kos-
tendekkend moeten zijn en blijven.
Wij zijn trots op wat is bereikt. Met 
uw stem en steun kunnen we deze 
positieve ontwikkeling ook in de 
komende raadsperiode verder voort-
zetten.

De VVD Hollands Kroon heeft de 
afgelopen jaren werk gemaakt 
van woningbouw. En met succes! 
Je ziet nu het resultaat van onze 
actieve rol in het ‘t Veld Noord. 
Ook bij de andere al bestaande 
bouwplannen blijven wij een 
actieve bijdrage leveren.

Er wordt op de diverse plekken 
in de gemeente volop huur- en 
koopwoningen gebouwd. Zo zijn er 
grote projecten in voorbereiding en 
uitvoering in Wieringerwerf, ‘t Veld, 
Anna Paulowna, Wieringen, Winkel 
en Niedorp. Ook zijn er nog diverse 
kleinere plannen in de kernen waar 
woningbouw gepleegd wordt.
In december 2020 heeft de raad 
van Hollands Kroon de woonvisie 
vastgesteld. Hierin stellen we dat 
we ons richten op groei, sturen op 
doelgroepen en inzetten op nieuwe 
initiatieven. Een visie krijgt echter 
pas betekenis als we hier actief aan 
werken. Daarom vindt de VVD dat er 
een wethouder expliciet moet wor-
den benoemd als wethouder Wonen. 
Deze wethouder gaat proactief op 
zoek naar locaties en mogelijkheden 
zodat de woningbouw in een ver-
snelling kan komen. De VVD wil voor 
2030 in Hollands Kroon 3.000 nieuwe 

woningen laten bouwen.
Met betrekking tot agrarische loca-
ties wil de VVD Hollands Kroon op 
basis van maatwerk een duidelijker 
gemeentelijk beleid. Het splitsen 

van woningen of boerderijen en het 
toestaan van kleine woongemeen-
schappen moet mogelijkheden zijn. 
Dit alles ook om de verpauperingen 
tegen te gaan in het buitengebied.

We moeten ons geld bewust inzetten.

De juiste 
economische agenda
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Hollands Kroon

Huisvesting arbeidsmigranten: 
aanpakken en oplossen
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Wim Groot

Mijn naam is Willem 
Groot (roepnaam Wim), 
geboren en getogen in 
het mooie Wieringer-
waard waar ik op dit 
moment nog steeds 
woon met ons gezin.

Afkomstig uit een agrarisch 
gezin met als hoofdzaak 
de veehouderij samen met 
mijn vader, moeder en 2 broers. Na de Rijks middelbare 
Agrarische school in Alkmaar te hebben volbracht ben 
ik mijn werkzame leven begonnen in het loonwerk en 
in de landbouw, eerst als bedrijfsverzorger. In 1995 
begonnen als eigen ondernemer in de tuinbouw en 
akkerbouw. Na de beslissing om de landbouw los te 
laten ben ik omgeschoold naar de aannemerij. Ik ben nu 
nog steeds werkzaam in de utiliteitsbouw en weg- en 
waterbouw.
Ik heb diverse bestuurlijke functies vervuld, waaronder 
het voorzitterschap van de voetbalvereniging Wierin-
gerwaard. Toen ik in 2009 door de VVD werd benaderd 
was het lidmaatschap voor mij een vanzelfsprekendheid. 
In 2010 ben ik politiek actief geworden als raadslid in de 
voormalige gemeente Anna Paulowna. Op dit moment 
ben ik fractievoorzitter en lijsttrekker voor de VVD Hol-
lands Kroon.
Het groen, de agrarische sector en de woningbouw 
heeft toch altijd mijn bijzondere interesse. Hierin zie ik 
weer voldoende uitdagingen. Ik hoop dan ook mij in de 
komende raadsperiode weer voor u in te mogen zetten.

Petra Borst-Koorn

Ik ben Petra Borst-Koorn 
en woon al mijn hele 
leven in Nieuwe Niedorp. 
Nu samen met mijn man 
en zoon. Onze dochter 
heeft inmiddels een 
eigen woning gevonden. 
Ik heb mij deze periode 
weer verkiesbaar ge-
steld voor de Raad van 
Hollands Kroon. 

Juist omdat ik de vertegen-
woordiging van Hollands 
Kroon Zuid heel belangrijk vind. We zijn natuurlijk een 
enorme grote gemeente met zijn 22 kernen, dus be-
trokkenheid voor dit deel van de gemeente is belangrijk. 
Het is dan ook fijn dat wij op de VVD-kieslijst alle wind-
streken vertegenwoordigen.
Ik geloof in de zelfredzaamheid van mensen. Ieder 
mens is uniek en alle mensen zijn voor mij gelijkwaardig. 
Daarom is er voor iedereen binnen deze gemeente een 
plek van betekenis, met gelijke kansen voor persoonlijke 
ontwikkeling om te kunnen groeien en te vernieuwen. 
Naast het raadswerk ben ik altijd op zoek naar andere 
zinvolle activiteiten, zo ben ik penningmeester bij het 
4 mei comité Niedorp, bestuurslid bij het thuishuis in 
Winkel en secretaris bij de Stichting Muziek Opmeer. Dit 
houd je betrokken en ik doe het met veel plezier. 
Ik wil mij graag inzetten voor Hollands Kroon samen met 
de partij die net als ik staat voor persoonlijke keuzes, 
zelfredzaamheid en eigen initiatieven.

Hollands Kroon: een financieel 
gezonde gemeente

Onderwijs, van belang voor 
kind en samenleving
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De wethouder Wonen moet zorgen voor 3.000 nieuwe woningen in 2030.

Verkiezingskrant GA STEMMEN!
14, 15 en 
16 maart
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Goede verbindingen zijn een 
kerntaak voor een gemeente, 
zeker voor een grote plattelands-
gemeente als Hollands Kroon.

Om Hollands Kroon nog aantrekkelij-
ker te maken als woongebied is het 
belangrijk dat de verbindingen met 
de Randstad intact blijven en waar 
mogelijk worden verbeterd. Daarom 
steunen wij initiatieven op dat ge-
bied, zoals een oostwest-verbinding 
tussen de N99 en A7.
De VVD Hollands Kroon snapt dat ver-
voersbehoefte individueel is. Daarom 
lanceerden we bij de vorige verkie-
zingen het “Mobipunt” als mogelijk-
heid van deelmobiliteit. Dit idee is 
overgenomen en wordt nu uitgerold 
in de Kop van Noord-Holland. Ook 
zijn er plannen om het netwerk uit te 
breiden naar Alkmaar en Hoorn.
De VVD Hollands Kroon gebruikt haar 
provinciale en landelijke netwerk 
om te bevorderen dat bestaande 
vervoersvoorzieningen intact blijven 
of worden verbeterd, denk aan de 
buslijn van Alkmaar via Hollands 
Kroon richting Friesland en Amster-
dam en de terreinverbinding vanaf 
Anna Paulowna.
Wij ondersteunen initiatieven voor 
een geïntegreerd vervoersysteem 
voor het vervoeren van scholieren, 

zieken en reguliere reizigers, aan-
gestuurd door één centrale. Voor 
wat betreft de scholieren, staat het 
verbeteren van kwaliteit en veilig-

heid van fietspaden en uitbreiding 
van laadpalen voor elektrische fietsen 
hoog op de prioriteitenlijst van de 
VVD.
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Bereikbaarheid bij de VVD 
in goede handen

Is het realistisch dat een platte-
landsgemeente een economische 
agenda heeft? De VVD Hollands 
Kroon vindt van wel. Economie is 
direct of indirect het antwoord 
op heel veel vraagstukken. Een 
florerende economie zorgt voor 
een over het algemeen flore-
rende samenleving. Maar bij al 
die groei en ontwikkeling is het 
wel belangrijk dat de balans tus-
sen groei en leefbaarheid wordt 
bewaakt.

De vier gemeenten, die in 2012 
opgingen in Hollands Kroon, keken 
zonder uitzondering het "krimp-
spook" in de ogen. De fusie was hard 
nodig om bestuurskracht te ontwik-

kelen, inclusief een duidelijke visie op 
de toekomst. De VVD Hollands Kroon 
kwam met een agenda van groei en 
vooruitgang. We wonnen de eer-
ste verkiezingen en hebben woord 
gehouden.
Het aantal banen in onze gemeente 
is gegroeid van 16.146 naar 18.315 
volgens de laatste meting in 2020. 
Dat zijn banen op alle mbo-niveaus, 
alsmede hbo en academisch niveau. 
De werkloosheid onder 45-plussers 
ligt onder de 2 procent, wat zeer laag 
is. Waar komt die groei dan vandaan? 
Transport en logistiek is een belang-
rijke sector. Binnen de agrarische 
sector is qua werkgelegenheid de 
glastuinbouw een belangrijke factor.
Wat opvalt is dat de A7 voor Hollands 

Kroon een echte ontwikkel-as is. In 
Middenmeer en Wieringerwerf zitten 
diverse innovatieve start-ups die nu 
snel doorgroeien. Quest Innovations, 
Cryoworld, Tankwell en ECW Energy 
zijn daarvan mooie voorbeelden. 
Maar ook datacenters zijn nu al goed 
voor honderden banen en dat wor-
den er nóg meer.
Wat de VVD Hollands Kroon betreft 
krijgen deze bedrijven de ruimte 
binnen de nu beschikbare plekken, 
die al planologisch zijn voorbereid en 
geen beslag leggen op de schaarse 
ruimte. De komende jaren moet met 
omwonenden en belanghebbenden 
worden nagedacht over waar de 
grens ligt van deze ontwikkeling.

Rick Boersen

Mijn naam is Rick Boer-
sen, ik ben 29 jaar oud 
en Wieringer in hart en 
nieren. Ik woon op dit 
(voormalige) eiland, in 
Hippolytushoef.

Ik ben altijd geïnteresseerd 
geweest in politiek. Of het 
nu gaat om de mondiale 
coronacrisis, het huizen-
tekort in Nederland of het 
vraagstuk van de datacen-
ters in Hollands Kroon; alles is politiek en ik volg het op 
de voet. 

Hierbij gaat mijn voorkeur uit naar de standpunten van 
de VVD; Van de vijf kernwaarden spreekt mij “vrijheid” 
het meeste aan, de vrijheid voor eenieder zich naar zijn 
of haar eigen wil te ontplooien en zijn of haar leven naar 
eigen inzicht in te richten. Daarbij helpt het dat mijn 
vader ook sinds jaar en dag lid is van de VVD; politiek en 
de VVD zijn daarom nooit ver van de eettafel geweest.
Ik heb rechten gestudeerd aan de Vrije Universiteit met 
een meesterspecialisatie in Staats- en Bestuursrecht (het 
recht inzake de overheid). Hierdoor ben ik bekend met 
de (theoretische) werking van de politiek en de staat. Dit 
zou ik graag in de praktijk willen brengen.

De leden van de VVD hebben mij het vertrouwen ge-
schonken door mij te plaatsen op de derde plek van de 
verkiezingslijst. Ik hoop dit vertrouwen waar te maken 
en roep u daarom op, om op de VVD te stemmen!

Mirko Hruska

Ik ben Mirko Hruska, in-
middels 57 jaar, en woon 
in Haringhuizen. Ik heb 
ooit werktuigbouwkun-
de gestudeerd, maar ben 
ondernemer in de ICT. 
Ik sta óók in de politiek 
voor een no-nonsense 
benadering: als we poli-
tiek iets besluiten, wát 
levert het dan precies 
op, welk doel bereiken 
we ermee, en weegt dat 
op tegen de investerin-
gen? 

Ik ben gewoon Nederlander, maar als kind van een 
Tsjechische vader heb ik van dichterbij ervaren wat 
een maatschappij inhoudt waar letterlijk álles door de 
overheid geregeld werd. Hoe dat, ondanks vaak goede 
bedoelingen, leidt tot een verstikkende dictatuur.
Liberaal zijn betekent voor mij de vrijheid van het indi-
vidu om eigen keuzes te maken. Mensen moeten in een 
vrij land zelf kunnen kiezen waar en hoe ze het liefste 
willen wonen, ondernemers moeten de ruimte krijgen 
om hun bedrijf op te zetten, uit te breiden of te innove-
ren. Dát is waar ik voor sta. Voor een overheid die vooral 
kansen en mogelijkheden schept voor haar inwoners, en 
haar inwoners ten dienste staat. 

De afgelopen jaren heb ik samen met mijn vrouw een 
vervallen stolpboerderij opnieuw opgebouwd. Een 
project waarbij je probeert om zoveel mogelijk moois 
van het oude te behouden, maar tegelijkertijd niet 
bang moet zijn om nieuwe technologie toe te passen, 
bijvoorbeeld om het huis energieneutraal te maken.

De juiste economische agenda

Kassen en datacenters zorgen voor veel werkgelegenheid.

Het Mobipunten-netwerk wordt verder uitgebreid in de regio.

Financiën
Bewust met geld 
omgaan
Onze standpunten: hollandskroon.vvd.nl
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Volgens de VVD Hollands Kroon 
gaat er steeds meer goed maar 
kan er nog veel verbeteren aan 
de buitenruimte. We zien op 
steeds meer plekken in de ge-
meente dat enthousiaste mensen 
met elkaar de buiten ruimte in 
hun eigen buurt onderhouden. In 
samenwerking met kernbeheer-
ders komen mooie initiatieven en 
projecten tot stand.

Maar door de bezuinigingen van de 
afgelopen jaren en het verbod op 
chemische gewasbeschermingsmid-
delen is de kwaliteit van onze leef-
omgeving achteruit gegaan. Het is 
daarom tijd voor een inhaalslag. Met 
voldoende steun uit de bevolking en 
extra geld kan de omgeving weer 
aantrekkelijker worden.
Niet alleen vanwege het woongenot, 
ook vanuit veiligheidsoogpunt is dit 
noodzakelijk. Zo vindt het maaien 
van bermen nu plaats op specifieke 
datums. De natuur laat zich echter 
niet leiden door de kalender. Daarom 
vindt de VVD Hollands Kroon dat we 

moeten maaien wanneer het nodig 
is, ongeacht de datum op de kalen-
der.
Kijken we naar de fiets- en looprou-
tes in onze gemeente, dan zien we 

dat deze door vele mensen worden 
gebruikt. Door goed onderhoud hou-
den we de kwaliteit op peil en blijven 
we aantrekkelijk voor zowel inwoners 
als toeristen.

De VVD Hollands Kroon intro-
duceert een woonplan, dat een 
betaalbare woonoplossing biedt 
voor jongeren en ook 1 en 2 
persoons huishoudens. Het gaat 
om de plaatsing van blokken van 
vier of zes woningen op een rij. 
In de coalitie-onderhandelingen 
zet de VVD Hollands Kroon in op 
realisatie van dit plan door in alle 
kernen planologisch minimaal 4 
woningen mogelijk te maken. De 
woningen zullen volgens de hui-
dige houtprijs ca. €175.000 kosten, 
vrij op naam.

Het VVD Woonplan is ook geschikt 
voor wooncorporaties in onze 
gemeente. Omdat de woningen 
verplaatsbaar zijn, kan op termijn 
worden ingespeeld op veranderende 
vraag. Daarnaast voldoen ze aan 
hoge eisen van duurzaamheid. De 
bouw vindt plaats in een fabriek en is 
dankzij het gebruik van gecertificeerd 
hout bijna volledig circulair. Van CO2-

uitstoot en stikstofdepositie op de 
bouwplaats is nauwelijks sprake. 
Ook in 2018 pleitte de VVD Hollands 

Kroon voor meer woningbouw en 
was het één van de speerpunten in 
het verkiezingsprogramma. Met coa-
litiepartners CDA en SHK zijn er mooie 
resultaten geboekt. Afgelopen jaren 
werden 372 woningen gerealiseerd 
en voor de komende jaren zitten 
zo'n 1000 woningen in de pijplijn, 
vooral in Wieringerwerf, Hippolytus-
hoef, 't Veld en Anna Paulowna.

Maar het is nog lang niet genoeg. In-
middels is ook duidelijk dat jongeren 
en alleenstaanden in de oververhitte 
markt nauwelijks aan bod komen. De 
VVD Hollands Kroon vindt dat niet 
terecht. Werkende jongeren met een 
bescheiden inkomen verdienen een 
betaalbare woonkans. Met het VVD 
Woonplan komt die binnen hand-
bereik. Als de markt het niet oppakt 
behoort een gemeentelijk initiatief 
tot de mogelijkheden.
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Elly Beers

Mijn naam is Elly Beers, 
ik ben 53 jaar oud. Ik ben 
opgegroeid in Winkel 
waar ik nu ook nog 
steeds woon met mijn 
man en twee dochters 
van 15 en 14 jaar oud. Ik 
ben bedrijfsleider van 
Zwembad De Wirg in 
Winkel en daarnaast ben 
ik zelfstandig onderne-
mer. 

Ik sta voor eerlijkheid, res-
pect, transparantie en denken in oplossingen en hoop 
dat ik hiermee een steentje bij kan dragen binnen de 
gemeente Hollands Kroon.

Van jongs af aan ben ik actief betrokken bij mijn werk- 
en leefomgeving. Ik heb mij veel ingezet voor vereni-
gingen, scholen en goede doelen, maar ook als man-
telzorger. Hierdoor sprak en spreek ik veel met mensen 
en weet ik wat er leeft, zowel onder de volwassenen als 
onder de jeugd. Onze toekomst! 

Ik wil me graag inzetten om de verbinding te zoeken 
met de inwoners om ze het vertrouwen (terug) te ge-
ven dat er weldegelijk serieus naar ze geluisterd wordt 
en dat we samen richting kunnen aangeven. Het gaat 
immers om ons allemaal! Om onze gemeente, waar we 
wonen, werken, sporten, waar onze kinderen opgroei-
en, naar school gaan en waar we moeten proberen om 
het voor iedereen aantrekkelijk en veilig te houden of te 
maken.

Daarom wil ik in de gemeenteraad van onze gemeente 
Hollands Kroon, want als je richting wilt aangeven, moet 
je wel achter het stuur zitten.

Enno Bijlstra

Ik ben in 1943 geboren 
in Winkel, in een mid-
denstandsgezin waar 
iedereen welkom was. 
Er werd hard gewerkt 
maar er was ook tijd 
voor muziek, toneel en 
sport. Sinds 1970 ben ik 
getrouwd met Tini en 
na enkele verhuizin-
gen wonen wij alweer 
vanaf 1984 met heel veel 
plezier in mijn geboorte-
dorp.

Na het behalen van mijn “meester” diploma aan de 
Nationale Schilderschool ben ik begonnen als leraar schil-
deren en later gaf ik ook schoolmuziek en maatschap-
pijleer. In 1976 heb ik de overstap gemaakt naar het be-
drijfsleven en na diverse functies eindigde mijn carrière 
in 2007 als interimmanager bij woningcorporaties.

Ik ben lid van de VVD sinds 1974 en al vele jaren actief in 
de gemeentepolitiek. Van 2008 t/m 2012 was ik wethou-
der in de voormalige gemeente Niedorp en daarna tot 
2014 voor de nieuwe gemeente Hollands Kroon. Vanaf 
2018 mag ik de VVD vertegenwoordigen als raadslid.
Na mijn pensionering ben ik nog meer bestuurlijk actief 
geworden en geniet samen met Tini van ons huis, onze 
tuin en vrije tijd. De gemeentepolitiek en muziek maken 
(ik speel klarinet en saxofoon in diverse orkesten van 
klassiek tot dixieland) maken dat ik met veel plezier de 
dagen invul.

Ook de komende raadsperiode wil ik graag een luiste-
rend oor zijn, en opkomen, voor onze inwoners.

VVD woonplan voor jongeren

Een informatieavond over woningbouw in Wieringerwerf trok honderden 
belangstellenden.

Een voorbeeld van de woningen die de basis vormen van het VVD Woonplan.

Een buitenruimte om met 
plezier in te lopen en fietsen

Zo ziet de VVD Hollands Kroon het graag: een mooi uitzicht met netjes 
gemaaide bermen.

Klimaat
Duurzaamheid
Onze standpunten: hollandskroon.vvd.nl
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Veiligheid is topprioriteit voor 
de VVD Hollands Kroon. Onze 
inwoners moeten zich in en rond 
hun woning, school, sportcom-
plex, volkstuin of werkplek veilig 
voelen.

Maar veiligheid is niet een verant-
woordelijkheid van de gemeente 
alleen. Voor de VVD Hollands Kroon 
is het een samenspel waaraan alle 
betrokken partijen bijdragen: politie, 
brandweer, boa’s (bijzondere opspo-
ringsambtenaren), jongerenwerk, 
ondernemers én inwoners.
De regierol ligt bij de burgemeester 
als bindende factor tussen alle par-

tijen, daarbij ondersteund door wet-
houders en gemeenteraad. Inzet is 
dat hulpdiensten in een aanvaardbare 
aanrijtijd beschikbaar zijn, ongeacht 
het moment van de dag. De VVD Hol-
lands Kroon zal, indien noodzakelijk, 
geld beschikbaar stellen voor extra 
inzet van boa’s.
De VVD Hollands Kroon wil doorgaan 
met het inzetten van maatschappelijk 
werk op scholen, om kinderen met 
wie het niet lekker gaat extra aan-
dacht te geven. Zo voorkomen we 
dat ze afglijden of mentale proble-
men krijgen. Voorkomen is immers 
beter dan genezen.
Maar de VVD Hollands Kroon vindt 

ook dat schade door vernieling 
door jongeren zonder meer wordt 
verhaald op de ouders. Dat geldt ook 
voor de kosten van handhaving bij 
het oplossen van problemen.

Ook in onze gemeente is drugscrimi-
naliteit een ontregelende factor. Er is 
de VVD Hollands Kroon veel aan-
gelegen hier hard bij op te treden. 
Het is voor de VVD Hollands Kroon 
bespreekbaar -in afstemming met 
de politieleiding- drugshonden in te 
zetten om dealers weg te houden bij 
feesten en horeca-activiteiten tijdens 
kermissen.

Veiligheid is een 
gezamenlijke inspanning

Duurzaamheid nastreven is meer 
dan alleen zoveel mogelijk wind-
molens of zonnepanelen neerzet-
ten. Duurzaamheid is meer dan 
zomaar alle woningen van het 
gas halen. Duurzaamheid is meer 
dan het met veel subsidie aanleg-
gen van zoveel mogelijk nieuwe 
natuurgebieden. En duurzaam-
heid is al helemáál meer dan het 
sluiten van bedrijven vanwege 
stikstofuitstoot.

Duurzaamheid gaat niet ten koste 
van onze inwoners, onze bedrijven 
of onze agrarische sector, maar staat 
juist ten dienste van mensen.

Wat de VVD Hollands Kroon onder 
duurzaamheid verstaat is leven, wer-
ken, bouwen en vooral ondernemen 
met een visie voor de lange termijn. 
Duurzaamheid rendeert op de lange 
termijn. Door circulair gebruik van 
materialen, door goed bodemge-
bruik, door langere levensduur van 
investeringen, door vermindering 
van het energiegebruik, door af te 
stappen van fossiele brandstoffen, of 
door energie zelf terug te winnen of 
op te wekken.

Agrarische bedrijven in onze regio 
behoren al tot de meest duurzame 
ter wereld, en worden steeds duur-

zamer. Andere sectoren investeren 
ook steeds meer in duurzaamheid. 
Energieneutraal bouwen met gebruik 
van zoveel mogelijk natuurlijke mate-
rialen is de norm aan het worden. En 
dat dient onze gemeente te stimu-
leren.

Duurzaamheid bereiken we niet met 
alleen maar rondstrooien van subsi-
dies. Maar vooral met het verminde-
ren van regels en het vereenvoudi-
gen van procedures. Door ruimte te 
geven aan ondernemingen en aan 
particulieren om hun toekomstplan-
nen te realiseren. Daar is duurzaam-
heid echt bij gebaat.

Paul Nouwens

Ik ben Paul Nouwens, 
38 jaar, geboren in het 
Brabantse Oisterwijk, 
inmiddels 31 jaar woon-
achtig in Anna Paulowna 
en trots dat ik mij als 
nummer 8 op de lijst aan 
u mag voorstellen. In 
het dagelijks leven werk 
ik als HR-Manager bij de 
Koninklijke Marine in 
Den Helder. Daarnaast 
ben ik bezig met het 
afronden van een Master 
Bestuurs- en Organisatiewetenschappen aan de 
Universiteit van Utrecht.
 
De keuze voor de VVD was voor mij een makkelijke, 
aangezien ik in het verleden zowel landelijk als lokaal 
altijd VVD heb gestemd. Ik zie in deze partij een partij 
die veel waarde hecht aan vrijheid voor het individu om 
het leven naar eigen inzicht in te richten, zolang deze 
vrijheid gepaard gaat met verantwoordelijkheid en de 
vrijheid van anderen niet beperkt. Ook zie ik een partij 
die voorstander is van een terughoudende overheid, die 
wel verantwoordelijk is voor het faciliteren van vangnet-
ten voor mensen die het niet op eigen kracht redden. 

Het lijkt mij geweldig om een bijdrage te mogen leveren 
aan een gemeente waar het fijn is om op een gezonde 
en veilige wijze te wonen, werken, sporten en genieten. 
Dit wil ik graag doen door het gesprek aan te gaan over 
zaken die spelen binnen onze gemeente, op te komen 
voor de belangen van inwoners en te komen met goede 
initiatieven, waarbij mijn persoonlijke voorkeur met 
name uitgaat naar onderwerpen op het gebied van cul-
tuur, economie, onderwijs, sport en werk en inkomen.

Kristan van den Berg

Ik ben Kristan van den Berg, 
geboren in Breezand en 
met mijn 25-jarige leeftijd 
de jongste op de lijst van de 
VVD Hollands Kroon. Ik kom 
uit een gezin waar mijn 
inmiddels gepensioneerde 
vader in de agrarische 
sector werkzaam was en 
waar mijn, in de Filipijnen 
geboren, moeder het huis-
houden draaiende hield. 
Als kind vulde ik buiten de 
schooltijden om vooral mijn 
dagen met voetballen. Er was niets leukers dan zorge-
loos naar te buiten gaan om met de bal onder de arm 
samen met mijn oudere broer partijtjes te spelen op de 
plaatselijke veldjes met andere kinderen. In mijn tienerja-
ren heb ik mijn passie voor voetbal kunnen combineren 
met mijn creatieve eigenschappen en produceerde ik 
online voetbal video’s in samenwerking met de groot-
ste sportmerken ter wereld. Door deze periode kan ik 
mijzelf nu onder andere contentmaker noemen.
Ik heb brede interesse in verschillende onderwerpen 
en branches, zo ook in de politiek. Ik wil laten zien dat 
politiek ook hip, fris en divers is. Als volksvertegenwoor-
diger in de gemeenteraad maak je beslissingen voor en 
namens de inwoners van Hollands Kroon, lokale betrok-
kenheid en openheid wil ik met de VVD Hollands Kroon 
uitstralen. Zeker in deze tijd is dat nodig. Nieuwsgierig 
zijn en altijd in gesprek gaan met de inwoners, jong en 
oud, en in alle diverse lagen van de samenleving. Want 
je bent er voor alle inwoners.

Duurzaamheid is versterken, 

verbeteren en vernieuwen

Sport
Verenigingen 
klaar voor de 
toekomst maken
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Er zijn weinig thema’s die de 
afgelopen jaren zoveel publieke 
aandacht hebben gekregen als de 
huisvesting van arbeidsmigran-
ten. De VVD Hollands Kroon is er 
helder over: Als we het niet op-
lossen, komen we arbeidsmigran-
ten tegen op plekken waar we 
dat niet willen. Daarom zijn we 
vóór de ontwikkeling van logies-
accommodaties. Maar wel met 
inachtneming van omwonenden 
en andere belanghebbenden.

De aanwezigheid van arbeidsmigran-
ten is keihard nodig, omdat onze be-
roepsbevolking krimpt. Critici vinden 
dat een gekke redenering. Zij geven 
aan dat je de economie moet laten 
krimpen. Maar voor de VVD Hollands 
Kroon is dat het omdraaien van het 
vraagstuk.

Als de economie krimpt, valt de basis 
weg onder onze samenleving en 
ontstaat een ongezonde opbouw 
van onze bevolking. Dat wordt pijnlijk 
zichtbaar in het sluiten van scholen, 
sportcomplexen en winkels en een 
oververtegenwoordiging van oude-
ren en zorgbehoevenden. Waarbij de 
vraag zich opwerpt wie deze mensen 
verzorgt. Want het aantal verpleeg-
kundigen, is zonder de inbreng 
van arbeidsmigranten, niet groot 
genoeg.

Omdat de krimpende beroepsbevol-
king niet ophoudt bij de gemeen-
tegrenzen, juicht de VVD Hollands 
Kroon het toe dat de bestuurders 
van de regio en die van de provincie 
samen een oplossing hebben uitge-
werkt. Samen met inwoners van de 
Noordkop, werkgevers, uitzendbu-
reaus en andere belanghebbenden 
is een lijst van 14 zoekgebieden op-

gesteld waar een locatie kan worden 
gerealiseerd van zo’n 200 tot 300 
arbeidsmigranten. Deze zijn verdeeld 
over de hele regio, dus niet alleen in 
Hollands Kroon.

Door goed rond te kijken in Neder-
land heeft de VVD Hollands Kroon 
ontdekt dat grotere locaties de 
voorkeur hebben boven kleinschalige 
huisvesting. Schaalgrootte maakt een 
professionele aanpak mogelijk en dat 
betekent ruimte voor goede ont-
spanningsmogelijkheden, parkeren, 
dag en nacht toezicht en voldoende 
leefruimte voor de individuele ge-
bruikers.

Arbeidsmigranten, die kiezen voor 
Hollands Kroon als hun definitieve 
woongemeente, zijn hier welkom. 
Het is dan wel belangrijk dat het aan-
tal woningen snel toeneemt om hen 
een betaalbare plek te bieden.

Ada de Haan

Mijn naam is Ada de Haan, 
geboren en getogen op 
Wieringen. In het dagelijks 
leven ben ik werkzaam 
als afdelingsleider op een 
middelbare school. Omgaan 
met pubers laat je midden 
in de maatschappij staan en 
daar ligt ook mijn interesse.
De VVD is voor mij altijd 
vanzelfsprekend geweest, 
vooral verantwoording ne-
men voor je eigen daden is 
één van mijn kernwaarden. 
Naast zorgen voor elkaar als dat nodig is. 
Ik ben in het verleden gemeenteraadslid op Wieringen 
geweest en later na de fusie in Hollands Kroon. Ik geef 
dan nu ook graag weer mijn steun aan de VVD.

Marbel de Graaf

Mijn naam is Marbel de 
Graaf, 39 jaar oud. Mijn 
man Jacco en ik hebben 
samen drie kinderen in 
de basisschoolleeftijd. In 
Wieringerwerf, aan de 
Oosterterpweg, ligt ons ak-
kerbouwbedrijf waar achter 
op de kavel onze prachtige 
vergaderlocatie “Leven van 
de Wind” staat. Naast het 
ontvangen van vergader-
klanten organiseren we ook 
een aantal evenementen 
zoals het NK Stro laden en het Frietrooien. Laten zien 
wat er op zo’n akkerbouwbedrijf gebeurt; prachtig 
om te doen. Naast ons bedrijf thuis ben ik recent lid 
geworden van het regiobestuur van regio West voor 
LTO Noord (Land- en Tuinbouworganisatie) en provin-
ciaal voorzitter van LTO Noord in Noord-Holland. Deze 
bestuursfunctie is ingegaan in maart 2022. Tot deze tijd 
was ik bestuurslid voor LTO Noord in Hollands Kroon. Het 
actief zowel in besturen als in de politiek maakt dat je 
mee kunt praten op het niveau waar ook de beslissingen 
gemaakt worden. Ik houd daar echt van. Niet aan de 
zijlijn staan, maar meedoen. 

Dat is ook waarom ik mijzelf heb gemeld voor een plaats 
als lijstduwer op de kieslijst van de VVD. Door actief te 
zijn voor de VVD Hollands Kroon wil ik de belangen van 
de agrarische sector stevig neerzetten in besluitvor-
ming. Daarnaast word ik actief betrokken bij keuzes die 
voorliggen in onze gemeentepolitiek en hoop ik daar-
mee tijdig aan de bel te kunnen trekken bij LTO Noord. 
We zijn als sector letterlijk en figuurlijk beeldbepalend in 
onze gemeente en mogen dat ook met trots dragen.

Huisvesting arbeidsmigranten: 

aanpakken en oplossen

Arbeidsmigranten zijn belangrijk en verdienen goede huisvesting.

Er is nogal wat aan de hand in Ne-
derland. Een energietransitie ter-
wijl de infrastructuur zwaar ver-
ouderd is. Een arbeidsmarktvraag 
terwijl er nauwelijks mensen zijn. 
De ontwikkeling van meer wonin-
gen, terwijl grondstoffen schaars 
zijn en de bereikbaarheid die in 
sommige plaatsen beter kan.

Dit zijn vraagstukken waar ook van de 
lokale politiek een antwoord wordt 
gevraagd. De VVD Hollands Kroon is 
daar druk mee en dat doen we zo-
veel mogelijk in samenwerking. Onze 
overtuiging is dat we alleen met een 
(groot-)regionale aanpak resultaat 
kunnen boeken. En dat moet via de 

lijn regio-provincie-rijk-Europa. Op 
alle niveaus is de VVD sterk vertegen-
woordigd. Dat werkt.
We hebben in beeld gebracht hoe 
groot de relevantie van de Noordkop 
is voor Nederland. De aanwezigheid 
van hightech defensiebedrijven, 
innovatieve industrieën, onderschei-
dend onderzoek in technologie, een 
toonaangevende agrarische sector 
en duurzame vakantiebestemmingen 
zetten ons gebied nadrukkelijk op de 
kaart.
In de afgelopen jaren hebben de 
vier Noordkop-gemeenten samen 
met de provincie Noord-Holland een 
mooie basis gelegd met de uitwer-
king van enkele veelomvattende 

gebiedsprogramma's. Die gaan over 
maritieme ontwikkeling, het wadden-
gebied, de kusten van Noordzee en 
IJsselmeer en het achterland. Deze 
programma's verbinden de regio en 
bieden concrete aanknopingspunten 
(en middelen) om de samenwerking 
succesvol vorm en inhoud te geven.
Daarnaast zijn er bestaande overleg-
structuren, die het fundament zijn 
om op verder te bouwen. Denk aan 
woningbouw, werklocaties, toeris-
tische promotie en "Op Kop!", het 
arbeidsmarktplatform. De regionale 
opgave is samengevat in het pro-
gramma "De Kop Groeit". De VVD Hol-
lands Kroon steunt dat van harte.

Regionale samenwerking 
maakt ons echt sterker

Onderwijs
Ruimte voor 
ontwikkeling van 
kinderen
Onze standpunten: hollandskroon.vvd.nl
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Het vertrouwen van inwoners 
in de gemeente staat steeds 
meer onder druk. De gemeente 
moet ten dienste staan van haar 
inwoners, en niet andersom. We 
kunnen natuurlijk niet zonder 
regelgeving waarin staat wat wél 
en niet kan. Maar onnodige of 
onuitvoerbare regelgeving dient 
geschrapt te worden.

Waar regelgeving steeds complexer 
wordt is de dienstverlenende rol van 
de gemeente alleen maar belangrij-
ker. De VVD Hollands Kroon wil een 
gemeente die niet alleen maar regels 
handhaaft, maar vooral een gemeen-
te die, waar mogelijk, burgers, stich-
tingen en bedrijven actief probeert 

te helpen met het realiseren van hun 
plannen en ideeën.

Digitale dienstverlening is daarbij 
gemakkelijk en efficiënt. Documen-
ten of vergunningen die per internet 
aangevraagd worden en ambtenaren 
die aan huis komen kennen we al in 
Hollands Kroon.

Maar de gemeente dient bovenal ook 
direct telefonisch en fysiek bereik-
baar te zijn voor inwoners die vragen 
of problemen hebben. Inwoners 
mogen verwachten dat de gemeente 
niet alleen een luisterend oor heeft, 
maar indien nodig de weg wijst en 
actief helpt.

In de nieuwe Omgevingswet is par-
ticipatie een belangrijk onderdeel. 
Maar participatie is iets anders dan 
het opkomen voor je eigen belang. 
Participatie is in de eerste plaats 
openheid en goed informeren. 
Vervolgens gezamenlijk tot de beste 
oplossing of tot het best mogelijke 
compromis komen.

Ook het geld dat de gemeente 
uitgeeft is geld van ons allemaal. 
Voor de VVD Hollands Kroon is het 
vanzelfsprekend dat de gemeente 
daar zuinig mee omgaat en goed 
verantwoording aflegt over haar 
uitgaven en investering. Dat is wat 
je als burger van de gemeente moet 
kunnen verwachten.

De gemeente is van 
ons allemaal!

Wie ziek is verdient goede zorg 
en moet kunnen rekenen op hulp. 
Als VVD Hollands Kroon vinden 
we het niet meer dan normaal 
dat familie, buren en vrijwilligers 
elkaar helpen. Als dat niet lukt 
moeten professionele medewer-
kers klaar staan voor de onder-
steuning die nodig is.

De VVD Hollands Kroon vindt het 
hierbij eerlijk als inwoners, die zich 
dat financieel kunnen veroorloven, 
meebetalen aan hun eigen zorg. Bin-
nen de wettelijke mogelijkheden kan 
de gemeente wat de VVD Hollands 
Kroon betreft een eigen bijdrage 
heffen.

Dat geldt ook voor de kosten van 
generiek toegekende huishoudelijke 
hulp. Hiervoor zijn we huiverig. Het 
is voor ons bespreekbaar om de 

voorwaarden voor het verkrijgen 
van huishoudelijke hulp opnieuw te 
formuleren.

Mensen willen tegenwoordig zo 
lang mogelijk zelfstandig wonen en 
leven, daarom is zorgaanbod dicht 
bij mensen belangrijk. Wij steunen 
initiatieven voor zorg op kleine schaal 
en tegen eenzaamheid. Ook het 
Mantelzorgcentrum is zo’n initiatief, 
voor gratis, onafhankelijke onder-
steuning bij het aanvragen van zorg. 
Iemand die je helpt om duidelijkheid 
te scheppen in de regels en in jouw 
belang meedenkt.
We zijn er trots op dat vele met 
liefde zorgen voor hun naasten. Deze 
mantelzorg is ontzettend waardevol 
voor onze samenleving en wij vinden 
dat de gemeente mantelzorgers 
moet bijstaan om te voorkomen dat 
ze overbelast raken.

Gijs Wilms

Geboren en getogen in een 
ondernemersgezin. Daar 
kreeg ik met de paplepel 
ingegeven, als je echt iets 
wilt, je daar zelf je schou-
ders onder moet zetten.
Dat bracht mij ertoe om 
als 16 jarige lid te worden 
van de pas opgerichte VVD 
afdeling Wieringen. Tot 
deze afdeling opging in de 
afdeling Hollands Kroon 
heb ik me in het bestuur, 
maar ook als raadslid, actief bezig gehouden met het 
belang van de inwoners van de gemeente en die van 
de ondernemers in het bijzonder. Hoewel het speelveld 
niet groot is en je meestal maar kleine stappen kunt 
maken is dit wel de manier om op democratische wijze 
iets voor een ander te kunnen doen. Ook dat is met de 
paplepel ingegeven. 
Met de kennis die ik heb opgedaan in deze leerzame 
periode zet ik me nu in voor andere maatschappelijke 
doelen, zoals het voorzitterschap van verschillende 
verenigingen en de twee stichtingen die inmiddels 
zeven jaar bezig zijn met het realiseren van Hospice “Het 
Tweede Thuis” in de gemeente Hollands Kroon.

Daan van Schip

Hoewel ik niet geboren ben 
in de regio, is de regio wel 
in mijn hart gegroeid. Ik 
vind dat de vrijheid en vei-
ligheid die ik in mijn jeugd 
hier heb kunnen ervaren 
voor iedereen moet kun-
nen zijn. Naast mijn studie 
staat sport ook hoog op 
mijn lijstje; gezondheid 
en welzijn is cruciaal voor 
zowel jong als oud en hier 
sta ik ook 100% achter. Ik 
zet mij graag in voor de ge-
meenschap en ben daarom ook vrijwilliger geworden bij 
de vrijwillige brandweer in Den Oever. Ook dit oefen ik 
uit met veel passie en plezier. Ondanks dat dit de eerste 
keer is dat ik mij verkiesbaar stel, denk ik dat mijn jonge 
leeftijd en grote ambitie een waardevolle toevoeging 
brengt aan de kieslijst.

Zorgen voor elkaar

Goede en toegankelijke zorg is 
belangrijk.

Siem van Balen Blanken

Ik ben woonachtig in het 
buitengebied van Anna 
Paulowna en actief in de 
agrarische sector. Als VVD-
er ben ik actief geweest in 
de gemeenteraad van Anna 
Paulowna en als bestuurslid 
in zowel Anna Paulowna als 
Hollands Kroon.
Ik vind het belangrijk dat 
iedereen zich realiseert dat 
de gemeenteraadsverkie-
zingen over lokale onder-
werpen gaan. Het zijn geen 
landelijke verkiezingen. Onze raadsleden zetten zich 
in voor het belang van onze lokale woon- en werkom-
geving. Op de kandidatenlijst staan jonge en oudere 
kandidaten, nieuwe gezichten en ervaren leden, uit alle 
windstreken van onze gemeente. Dat is goed voor de 
continuïteit in de toekomst. Daarom steun ik de VVD 
Hollands Kroon!

De gemeente staat ten dienste van de inwoners en bedrijven.

Veiligheid
Samenwerking
Onze standpunten: hollandskroon.vvd.nl
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Op school leren we kinderen de 
kennis en vaardigheden waar ze 
later iets aan hebben. Op school 
leren we ze ook wat onze nor-
men en waarden zijn en hoe we 
in Nederland met elkaar omgaan. 
Op school leer je wat normaal 
is en wat niet. Goed onderwijs 
speelt daarom niet alleen een 
grote rol in het leven van men-
sen, maar ook de samenleving 
heeft er belang bij. Wij zijn trots 
op onze leraren voor de klas.

Daarom staat de VVD Hollands Kroon 
achter het investeringsprogramma 
voor moderne en hoogwaardige 
schoolgebouwen die ook ruimte 
bieden in of nabij het schoolgebouw, 

voor muziek, sport en cultuur. Die 
goed en veilig bereikbaar zijn voor 
kinderen en ouders. We zien er op 
toe dat er goede en veilige mogelijk-
heden zijn om je kind met de fiets of 
auto af te zetten bij school.
Op initiatief van de VVD Hollands 
Kroon heeft de gemeenteraad er-
voor gekozen dat de gemeente het 
voortouw neemt bij de vorming van 
integrale kind centra (IKCs) binnen de 
brede scholen in Hollands Kroon. Hier 
worden kinderen vanaf de kinder-
opvang gevolgd en gestimuleerd in 
hun ontwikkeling. Zo kan er bijvoor-
beeld snel extra hulp ingezet worden 
vanuit het wijkteam. Wat daarmee 
wordt bereikt is dat de kinderen 
eerder wordt geholpen en dure en 

specialistische jeugdhulp minder vaak 
nodig is.

Vrije schoolkeuze is voor ons be-
langrijk. Wij vinden dan ook dat de 
gemeente erop moet toezien dat 
ouders hun kinderen bij meerdere 
scholen kunnen aanmelden en dat 
de aanmelding op de basisschool pas 
vanaf 3 jaar kan plaatsvinden.

Initiatieven tussen onderwijs en het 
lokale bedrijfsleven juichen wij toe. 
Zo kunnen kinderen kijken bij onze 
lokale ondernemers en worden goed 
voorbereid op hun beroepskeuze én 
op de interessante carrièremoge-
lijkheden bij bedrijven in hun eigen 
regio.

Jan Swaag

Mijn naam is Jan Swaag 
51 jaar en woon in Barsin-
gerhorn. Samen met mijn 
broer en zijn zoon hebben 
wij een melkveehouderij-
bedrijf. Naast agrarische 
ondernemer ben ik com-
missaris bij Cono kaasma-
kers, raad van Toezicht 
Pluzorg, Algemeen bestuur 
Stivas NH en Algemeen be-
stuurder voor de VVD van 
het waterschap Hollands 
Noorderkwartier. Een combinatie van ondernemen en 
(openbaar)besturen heeft mij gevormd. Ik vind belang-
rijk om niet altijd alleen maar op het bedrijf actief te zijn 
maar ook als bestuurder midden in de samenleving en 
zo mijn bijdrage te kunnen geven! En dat vanuit liberale 
waarden.

Jan Kielstra

Mijn naam is Jan Kielstra 
ben 65 jaar geboren en 
getogen in de Wieringer-
meer. Samen met mijn 
vrouw woon ik in het bui-
tengebied. Ik heb altijd als 
zelfstandige in de agrari-
sche sector gewerkt. Onze 
drie kinderen zijn reeds 
hun eigen weg ingeslagen. 
Zelf ben ik nog actief op 
het bedrijf van onze zoon 
en in het verenigingsleven. 
In het verleden heb ik deel 
uitgemaakt van het waterschapsbestuur. 
Ik vind het belangrijk dat er een vriendelijk onderne-
mersklimaat binnen onze gemeente is. Met ruimte 
voor initiatieven. Waar de gemeente faciliteert met een 
positieve houding.

Onderwijs, van belang 
voor kind en samenleving

Het onderwijs verdient moderne en goede huisvesting.

Sport goed voor je gezondheid en 
helpt bij het leggen van sociale 
contacten. Wij vinden het daarom 
belangrijk dat elke inwoner kan 
sporten. De basis van lekker spor-
ten ligt natuurlijk in de kinderja-
ren. De school is naast een sociale 
ontmoetingsplaats ook de plek 
die ruimte biedt voor ontwik-
keling van sport (én muziek en 
cultuur).

De VVD Hollands Kroon vindt dat 
verenigingen en hun accommodaties 
toekomstbestendig moeten zijn. 
We steunen het beleid dat niet de 
club wordt gesubsidieerd, maar de 
activiteit. Uiteraard alleen als die vol-
doet aan de door de gemeenteraad 
gestelde voorwaarden. Daarnaast wil 
de VVD Hollands Kroon erop sturen 
dat sportaccommodaties ook worden 
ingezet voor naschoolse opvang.
Bij Sportcampus de Terp in Wierin-
gerwerf is begonnen met de reali-
satie van het complex en in Winkel/
Niedorp en Anna Paulowna/Kleine 
Sluis wordt nagedacht over een 

nieuw sportcomplex en accommo-
daties waar diverse sportclubs willen 
samengaan. Deze ontwikkelingen 
juichen wij toe, mits deze passen bin-
nen aanvaardbare financiële afspra-
ken.
Ook onze huidige zwemfaciliteiten 
willen wij behouden. Deze zullen voor 

de komende decennia duurzaam 
worden gemaakt en bereikbaar moe-
ten zijn voor alle inwoners van Hol-
lands Kroon. We willen door met de 
verzelfstandiging van de overdekte 
en openluchtzwembaden. En het is 
goed om te zien dat vele vrijwilligers 
hier handen en voeten aan geven. 

Sport is goed voor iedereen!

De basis van lekker sporten ligt in de kinderjaren.

Sociaal
domein
Iedereen verdient 
goede zorg
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